
 
 
Motie vreemd ‘Floralaan geen herriebaan’ 
 
 
De raad van Meierijstad in vergadering bijeen op 23 januari 2025 
  
constaterende dat 
 
• de Floralaan in Schijndel is gereconstrueerd 
• dat aanwonenden hun beklag deden over de effecten van de reconstructie, 
• dat het college vragen van VVD en Hart heeft beantwoord over die reconstructie, 
 
overwegende dat 
 
• het college in de beantwoording van die vragen voldoende aantoonde met de 

uitgevoerde werkzaamheden de veiligheid te verbeteren, 
• alle aanwonenden van mening zijn dat het leefgenot is verminderd vanwege herrie en 

trillingen, 
• vanwege die unanimiteit de klachten niet kunnen worden afgedaan als subjectief, zoals 

het college in een antwoord op vragen deed, 
• er blijkbaar ook nog eens klachten zijn van fietsers en scootmobielgebruikers over de 

hoogte van hellingen, 
 
verzoekt het college om: 
 
• onderzoek te doen naar de mogelijkheden voor een betere balans tussen veiligheid en 

leefgenot ter plaatse van de aansluiting op de Papaverstraat, bijvoorbeeld door de 
thermoplastische wegmarkering te vervangen door wegmarkeringsverf, 

• de gemeenteraad voor 1 juli te informeren over de resultaten van dat onderzoek en 
mogelijke (financiële) consequenties van die resultaten 

 
 

en gaat over tot de orde van de dag. 
 
Fractie Hart 


